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Vergaderfrequentie 
De cliëntenraad komt ongeveer één keer in de 8 weken bij elkaar (meer 

indien nodig) en daarbij is altijd de locatiemanager aanwezig. De 

cliëntenraad overlegt dan over allerlei onderwerpen die de dienstverlening 

aan de bewoners van De Cameren betreffen. Dat zijn soms ‘grote’ 

onderwerpen, maar ook kleine verbeteringen komen aan de orde. 

Tussendoor is er, afhankelijk van het onderwerp, ook contact met andere 

personeelsleden en natuurlijk met bewoners. De overleggen met de 

locatiemanager zijn constructief en verlopen in een goede sfeer. Dat past 

ook in de cultuur van De Cameren en dat proberen wij vooral zo te 

houden. Illustratief hiervoor is dat de Cameren in enquêtes over de 

kwaliteit van de dienstverlening en tevredenheid opnieuw kon rekenen op 

veel waardering door de bewoners.  

 

Thema’s De Cameren 
 

Zwaardere zorgvraag / beschikbaarheid personeel 
Ook in 2024 was een terugkerend thema dat er steeds meer ouderen 

komen met steeds zwaardere zorgvragen en er aan de andere kant een 

afnemend aantal mensen kiest voor een baan in de (ouderen)zorg. De 

cliëntenraad heeft over dit thema een aantal bijeenkomsten bezocht, 

maar concrete maatregelen moeten binnen de ViVa! de komende tijd nog 

genomen/uitgewerkt worden. Daarbij zal de cliëntenraad zich uiteraard 

sterk blijven maken voor handhaving van goede zorg aan de bewoners 

van De Cameren.  

 

Personeelsbezetting 
Een vast onderwerp in het overleg met de locatiemanager is de 

personeelsbezetting. Meestal lukt het gelukkig nog om de dienstroosters 

rond te krijgen. Dat is in andere huizen in het land helaas wel anders. In 

2024 kwamen onder andere aan de orde de invulling van vacatures; een 

betere vakantieplanning; vervanging van zzp-ers door vast personeel; en 

meer doorstroming/combinatie van zorgtaken naar/voor Medewerk(st)ers 

Wonen & Welzijn. De cliëntenraad is nog in discussie over de inzet van 

vrijwilligers in zorgtaken. De raad is van mening dat zorgtaken per 



definitie noodzakelijk zijn en daardoor niet aan vrijwilligheid overgelaten 

kunnen worden. Daarvoor zijn eerst meer garanties nodig. 

 

Schoonmaak appartementen 
Op aandringen van de cliëntenraad is er al in 2023 tijd bijgekomen voor 

het schoonhouden van de appartementen. Met de komst van een 

teamleider is de verdeling en aansturing van de werkzaamheden verder 

verbeterd. De leverancier van de schoonmaakmiddelen heeft inmiddels 

ook een bijscholing gegeven aan het personeel over de te gebruiken 

middelen en toe te passen methodes. Op dit voor ons belangrijke 

onderwerp houden wij ook in 2025 de vinger aan de pols.  

 

Alarmeringssysteem 
In 2024 is het alarmeringssysteem vervangen/aangepast in het kader van 

de nieuwe Wet Zorg en Dwang. Daardoor hoeven bewoners die problemen 

hebben met oriënteren niet meer beperkt te worden in hun 

bewegingsvrijheid dan strikt noodzakelijk is. De keerzijde van deze mooie 

medaille is dat naar de mening van de cliëntenraad de ViVa! 

verantwoordelijk is en blijft voor de veiligheid van de betreffende 

bewoners en de overige bewoners in de Cameren. Dit betekent naar de 

mening van de cliëntenraad dat in geval van meningsverschillen over het 

wel of niet beperken van de bewegingsvrijheid de mening van de Zorg 

bepalend dient te zijn als het gaat om de veiligheid van de betreffende 

bewoner, of overlast voor overige bewoners. 

 

Medicijnvoorziening 
De medicijnvoorziening is in 2024 verder gedigitaliseerd/geautomatiseerd 

en er is overgestapt naar een andere leverancier. Door deze maatregelen 

moet de kans op fouten verder verkleind worden.  

 

Welzijn 
De cliëntenraad heeft jaren geleden al het pad in geslagen om, naast 

goede zorg, meer aandacht te vragen voor het onderwerp Welzijn. De 

cliëntenraad is blij te merken dat op dit gebied steeds meer initiatieven 

worden genomen door de activiteitenbegeleidster, de 

vrijwilligerscoördinator, en het personeel van het restaurant. Ook is het 

tekenend voor de saamhorigheid in Limmen dat De Cameren kan rekenen 

op de inzet van maar liefst 80 vrijwilligers, op allerlei gebied. 

 

Maaltijdvoorziening 
Eén van de onderwerpen op het gebied van welzijn is de warme 

maaltijdvoorziening. Door investeringen in nieuwe keukenapparatuur kan 

er meer vers gekookt worden. Nu de koks inmiddels gewend zijn aan de 



nieuwe apparatuur heeft de cliëntenraad gevraagd om in het Werkplan 

2025 initiatieven op te nemen voor het realiseren van nieuwe/betere 

maaltijden. 

Een belangrijke rol hiervoor is weggelegd voor de menucommissie. De 

commissie bestaat uit Corry van der Aar (voorzitter namens de 

cliëntenraad), Tiny Huijsmans (lid cliëntenraad), een kok, een gastvrouw, 

de locatiemanager, en één plaats voor een steeds wisselende bewoner.  

 

Eenzaamheidsbestrijding 
Een ander belangrijk onderwerp voor de cliëntenraad op het gebied van 

welzijn is eenzaamheidsbestrijding. De cliëntenraad heeft hiervoor in 

2024 ideeën met de locatiemanager besproken en hopen die in 2025 te 

realiseren.  

 

Appartementen voor echtparen 
Een lastige maar noodzakelijke beslissing in 2024 betrof de 

appartementen op de derde etage. Die appartementen zijn geschikt voor 

echtparen en deze kamers zijn heel schaars in de regio. Wanneer één van 

beiden helaas overlijdt is de druk groot om plaats te maken voor een 

nieuw echtpaar. ViVa! maakt daarom voortaan met nieuwe echtparen voor 

de 3e etage de afspraak dat ingeval van overlijden de achterblijvende 

echtgeno(o)t(e), uiteraard in de noodzakelijke redelijkheid en billijkheid, 

zal verhuizen naar een kleiner appartement. 

 

Tenslotte 
Ook in 2025 zullen wij ons blijven inzetten voor de belangen van de 

bewoners in De Cameren. Want dienstverlening kan altijd beter, ook al 

zijn de middelen hiervoor niet onbeperkt beschikbaar. Wij zullen over onze 

inzet verslag blijven doen in de Snipper. Daarnaast zijn de notulen van de 

vergaderingen van de cliëntenraad voor belangstellenden te raadplegen in 

de map in de hal.  

 

In dit jaarverslag staan alleen de locatie specifieke onderwerpen. De 

ViVa!-brede onderwerpen vindt u terug in het CCR-jaarverslag in 

hoofdstuk 3.  


